



Date:12/06/2022

إشارة: IR/ALG/13/2022

التاريخ : 2022/06/12

Dear/Boursa Kuwait Company  
Greeting,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين  
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Supplementary Disclosure**  
**regarding the result of Board of**  
**Directors meeting**


**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن نتائج إجتماع**  
**مجلس الإدارة**

With reference to the above subject, and according to requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the appendix No. (12) "Supplementary Disclosure Form"

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، فإننا نود أن نرفق لكم الملحق رقم (12) " نموذج الإفصاح المكمل".

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

  
يوسف عبدالله القطامي  
نائب رئيس مجلس الإدارة  
والرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح المكمل

Supplementary Disclosure Form

2022/06/12		Date / التاريخ
Ali Alghanim Son Automotive Co (K.S.C.P)	شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع)	اسم الشركة المدرجة Name of listed Co
The result of Board of Directors meeting	نتائج إجتماع مجلس الإدارة	عنوان الإفصاح Disclosure Title
12/06/2022		تاريخ الإفصاح السابق Previous Disclosure Date
<p>We would like to inform that the Board of Directors of Ali Alghanim Sons Automotive Co has met on Sunday, 12/06/2022 at 01:00 pm and approved the proposed amendments and additions of the company's memorandum of association and articles of association, and decided to call the honorable shareholders to convene an extra-ordinary General Assembly meeting to discuss and approve those proposed amendments and additions.</p> <p>Moreover, we would like to inform that the Board of Directors has approved the proposal of authorizing the Board of Directors to buy or sell or deal with the company's shares in accordance with the articles of executive bylaw of law No. (7) of 2010 and its amendments, and decided to call the ordinary general assembly meeting to discuss and approve the mentioned above.</p> <p>Note there will be a subsequent disclosure of the agenda and date of the ordinary and extra-ordinary General Assembly meeting once approved by the concerned regulatory bodies.</p>	<p>نود إخطاركم بأن مجلس إدارة شركة أولاد علي الغانم للسيارات قد إجتمع الأحد الموافق 2022/06/12 في تمام الساعة 01:00 ظهراً ، وقد اعتمد التعديلات والإضافات المقترحة علي عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة ، وقد قرر دعوة المساهمين الكرام إلى عقد إجتماع الجمعية العامة غير العادية لمناقشة وإعتماد تلك التعديلات والإضافات المقترحة.</p> <p>كما نود إخطاركم بأن مجلس الإدارة قد وافق علي اقتراح تفويض مجلس الإدارة بشراء أو بيع أو التعامل بأسهم الشركة وفقاً لأحكام اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته، وقد قرر دعوة السادة المساهمين إلى عقد إجتماع الجمعية العامة العادية لمناقشة وإعتماد ما ورد أعلاه.</p> <p>علما بأنه سوف يتم الإفصاح لاحقاً عن جدول الأعمال وموعد إجتماع الجمعية العامة العادية والغير عادية حال موافقة الجهات الرقابية المختصة.</p>	<p>التطور الحاصل على الإفصاح Developments that occurred to the disclosure</p>
.....	.....	<p>الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) The financial of the occurring developments (if any)</p>

